

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: AL-TAJAMOUAT FOR TOURISTIC

PROJECTS CO PLC

Date: 15-04-2025 12:09:34 PM

Subject: Announcement of Dividend Distribution

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات للمشاريع السياحية التاريخ: 15-04-2025 12:09:34 PM الموضوع: اعلان توزيع أرباح

Al-Tajamouat For Touristic Projects company is pleased to announce to its esteemed shareholders that the General Assembly of the company, during its annual meeting held on 10/04/2025, has approved the distribution of cash dividends to shareholders at a rate of 7% of the nominal value of each share, which is one Jordanian Dinar, to shareholders registered in the company's records as of the end of the trading session on 09/04/2025, in accordance with their respective shareholding. We would like to inform shareholders that the dividend payments will begin as of 11/05/2025. Accordingly, shareholders are requested to visit the company's website at www.tajlifestyle.com and download the Shareholder Information Form, fill in their personal and account details for the preferred account to receive the dividends, sign the form as required, and send it via email to shareholders@tajlifestyle.com, or to WhatsApp number 0790385927, along with a copy of personal identification documents, so that we may process the transfer of dividends to the specified account. For any inquiries, please contact the Shareholders Department directly at: 079038592

السادة مساهمي شركة التجمعات للمشاريع السياحية ، يسر شركة التجمعات للمشاريع السياحية أن تعلن للسادة المساهمين الكرام بأن الهيئة العامة للشركة قررت بإجتماعها السنوى المنعقد بتاريخ 2025/4/10 توزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 7% من القيمة الإسمية للسهم والبالغة دينار أردني للمساهمين المسجلين بسجلات الشركة بنهاية جلسة تداول 2/4/9 كل حسب مساهمته. نود إعلام السادة المساهمين بانه سيتم البدء بدفع الأرباح المقرر توزيعها إعتبارا من تاريخ 2025/5/11. وعليه يجب على السادة المساهمين زيارة الموقع الالكتروني للشركة (www.tajlifestyle.com) وتحميل نموذج بطاقة بيانات المساهم وتعبئة بياناته وبيانات الحساب الذي يرغب بتحويل ارباحه اليه موقعا حسب الاصول وارساله الى البريد الإلكتروني (shareholders@tajlifestyle.com) او عن طريق واتساب على الرقم 0790385927 مرفقاً صورة عن الاوراق الثبوتية والشخصية لنتمكن من تحويل ارباحهم الى الحساب. للإستفسارات يمكن التواصل مع قسم المساهمين على الرقم المباشر 0790385927

15-04-2025 15-04-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Fadi Khalifeh

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadi Khalifeh